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Klostergården 
Apropos Arne Paulssons avhopp från Klostergården.  

Nu vill han inte bygga där alls. 
Han har kanske kommit underfund med att kvaliteten hos området  
inte gör bostäder så lättsålda där. 
Blåsigt, dålig utemiljö. Och bostäderna. Utmed Stattenavägen  
måste de enligt planbeslut vara genomgående (för miljörisker från vägen).  
När så planen föreskriver 16 m djup så blir det märkliga lägenheter. 
Stora lägenheter med mycket mörk kärna. (6 m badrum och förråd och korridor?) 
Klumparna mot stadsparken är ännu tjockare. 
 
När man ser vad som byggs i Lund, undrar man för vilka man bygger. 

I Sverige är nu hälften av hushållen enpersonershushåll.  
I Lund förmodligen ännu fler. Hushåll med barn har minskat till en fjärdedel. 
Ändå har byggnadsvolymen man producerat under 2000-talet 86% i  
tre rum och kök eller större, varav 62% i fyra rum och större. (Lunds statistik) 
Förra året var det 90%. Vartåt bär det? 

Hur ser bostadspolitiken ut?  
Kommunen öser på med perifer småhusbebyggelse åt alla håll. 
Bosätter sig enpersonershushållen där? 
Och Klostergården bidrar tvångsmässigt.  
Det långa huset har 2/3 av byggnadsvolymen. Barnfamiljer i de stora lägenheterna  
har den sämsta miljön utanför sin port. Av det redan undermåliga. Men sådana  
kvaliteter intresserar inte Sbk. 

Om Paulsson tvekar. Mer än tvekar.  
Borde inte det få aktörerna att tänka sig för en gång till … 
Gör om det. Gör något bättre. Något Lundaborna kan bo i och Lund vara stolt över. 
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